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Obecní úřad Veliká Ves 
 

Zasedání zastupitelstva obce Veliká Ves 

Číslo: 2/2013 

Datum konání: 6. 2. 2013 od 18.30 hodin 
 

Přítomni: p.Kučerová,  p.Pokorná , p.Vorlová, p.Hanykýř, p.Krčil 
               p. Jaroš příchod 18.50 hodin 
Omluven: p.Čuchal 
Občané: p.Francová, p.Havlíčková, p.Lysák, p.Macanová, p.Mezsároš 
 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ: 
 

Program:  
  
1) Úvod  
2) Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele  
3) Schválení programu  
4) Volba místostarosty obce  
5) Rozpočtové opatření č.2/2012  
6) Rozpočet DSO Dolní Povltaví na rok 2013  
7) Rozpočtové opatření DSO Dolní Povltaví č.1/2012  
8) Diskuze, různé  
 

1. Úvod 
Starostka obce zahájila zasedání v 18.30 hodin. 
 

2. Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
Starostka navrhla ověřovateli zápisu paní Danu Pokornou a pana Václava Hanykýře. 
Jako zapisovatelka byla navržena paní Věra Vorlová.  
Žádný ze zastupitelů nevznesl jiný návrh. 
 

Hlasování: schválení navržených ověřovatelů 
Pro: 5 hlasů                   
 

Usnesení č. 1: Zastupitelé obce zvolili ověřovateli zápisu paní Danu Pokornou a 
pana Václava Hanykýře. 
 

 

Hlasování: schválení navrženého zapisovatele 
Pro: 5 hlasů 
 

Usnesení č. 2: Zastupitelé obce zvolili zapisovatelkou paní Věru Vorlovou. 

 
3. Schválení programu 
Předsedající přečetla navržený program a zároveň navrhla jeho rozšíření o bod č. 9 
– Připojení k MAS Nad Prahou.  Nikdo nevznesl další návrh na rozšíření. 
 

Hlasování: schválení programu 
Pro: 5 hlasů 
 

Usnesení č. 3: Zastupitelstvo souhlasí s navrženým programem zasedání a jeho 
rozšířením o bod č. 9 – Připojení k MAS Nad Prahou  
 

Z důvodu nepřítomnosti pana Jaroše se bod č. 4 přesunul na později. 
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5.  Rozpočtové opatření č.2/2012  
Rozpočtové opatření bylo řádně vyvěšeno a projednáno se zastupiteli na schůzce 
4.února 2013.  
 

Hlasování: schválení úpravy rozpočtu č.2/2012 dle skutečného čerpání 
Pro: 5 hlasů  
        

Usnesení č. 4: Zastupitelé obce schválili úpravu rozpočtu č.2/2012 dle skutečného 
čerpání 
 

6.  Rozpočet DSO Dolní Povltaví na rok 2013  
Rozpočet byl řádně vyvěšen na úřední desce. Pan Krčil navrhl zvážit naše další 
působení v tomto svazku. Za dobu posledních 2 let se ve svazku neřešilo nic, co by 
týkalo naší obce a pomohlo řešit naše problémy. I když členství stojí pouze cca 3000 
Kč za rok, tak jenom společný zábavný den nám z rozpočtu odčerpá dalších Kč 
40 000. Starostka obce se zúčastní zasedání svazku a o jeho průběhu a podmínkách 
případného ukončení členství bude zastupitelstvo informovat na dalším zasedání. 
Pro letošní rok k žádné změně nedojde. Zastupitelstvo poté projednalo a 
odsouhlasilo rozpočet DSO Dolní Povltaví na rok 2013 jako vyrovnaný. 
 

Hlasování: rozpočet DSO Dolní Povltaví na rok 2013 
Pro: 5 hlasů 
 

Usnesení č.5: Zastupitelé obce schválili rozpočet DSO Dolní Povltaví pro rok 2013 
jako vyrovnaný. 
 

7. Rozpočtové opatření DSO Dolní Povltaví č.1/2012 
Zastupitelstvo projednalo úpravu rozpočtu DSO Dolní Povltaví. 
 

Hlasování: úprava rozpočtu DSO Dolní Povltaví č.1/2012 

Pro: 5 hlasů 

Usnesení č.6: Zastupitelé obce schválili úpravu rozpočtu DSO Dolní Povltaví 

č.1/2012 podle skutečnosti 

 

4. Volba místostarosty obce 
Starostka navrhla do funkce pana Jaroše. Jako hlavní důvod uvedla schopnost jejího 
zastoupení, což umožňuje pracovní doba pana Jaroše. Dalším důvodem byl fakt, že 
místostarosta by měl být vybrán z druhé kandidátní strany. Nikdo nevznesl jiný 
návrh. 
 

 

Hlasování: volba místostarosty obce 
Pro: 4 hlasy         Zdrželi se: 2 hlasy 
 

Usnesení č. 7: Zastupitelé obce zvolili místostarostou obce pana Miroslava Jaroše. 
 

Zastupitelstvo projednalo výši měsíční odměny za výkon funkce místostarosty obce a 

dohodlo se na výši 2500 Kč. Hlavní náplní práce místostarosty bude zastoupení 

starostky v případě potřeby. Jeho práce bude nárazová, nikoliv pravidelná. 
 

Hlasování: schválení výše odměny místostarosty 
Pro: 6 hlasů 
 

Usnesení č. 8: Zastupitelstvo obce souhlasí s výší měsíční odměny za výkon funkce 
místostarosty ve výši 2500 Kč. 
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8.  Připojení k MAS Nad Prahou 
Starostka obce seznámila přítomné s funkcí této společnosti. Jedná se o sdružení 
obcí v dané oblasti do MAS (místní akční skupina). Takováto obecně prospěšná 
společnost má za cíl především spolupráci při rozvoji regionu pomocí dotací z 
evropských fondů. Od roku 2014 zanikne ROP (regionální operační program), přes 
který bylo možné čerpat evropské dotace. Dotace bude možné čerpat pouze pomocí 
MASek. Pokud bychom se nestali členy této masky, znemožnili bychom přístup 
k dotacím z EU našim podnikatelům a živnostníkům. Aktivní členství (partnerství), při 
kterém bychom měli hlasovací právo, by obec stálo Kč 1000 ročně. Partnerem 
MASky Nad Prahou se může stát obec, podnikatel, živnostním, ale i občan. MASky 
existují již několik let, nové vznikají a finanční prostředky z evropských fondů jsou 
přes ně skutečně přidělovány. Jako zástupce obce starostka navrhla pana Krčila, 
který návrh přijal. 
 

Hlasování: připojení území obce do působnosti  MAS Nad Prahou 
Pro: 6 hlasů 
 

Usnesení č.9: Zastupitelstvo obce schválilo připojení správního území obce Veliká 
Ves do územní působnosti místní akční skupiny MAS Nad Prahou od 7. 2. 2013 a 
s přípravou integrované strategie území pro příslušné území 
 

Hlasování: uzavření rámcové partnerské smlouvy s MAS Nad Prahou 
Pro: 6 hlasů 
 

Usnesení č.10: Zastupitelstvo obce schválilo uzavření rámcové partnerské smlouvy 
se společností MAS Nad Prahou, o.p.s. se sídlem Mělnická 275, 260 65 Líbeznice, 
zastoupenou ředitelnou společnosti Ing. Ivou Cucovou. 
 

Hlasování: pověření starostky obce podpisem rámcové smlouvy 
Pro: 6 hlasů 
 

Usnesení č.11: Zastupitelstvo obce schválilo pověření starostky obce podpisem 
rámcové partnerské smlouvy s MAS Nad Prahou o.p.s. 
 

Hlasování: zastupování obce na valné hromadě MAS p. Krčilem 
Pro: 6 hlasů 
 

Usnesení č. 12. Zastupitelstvo obce schválilo zastupování obce při jednání valné 
hromady MAS Nad Prahou o.p.s. panem Stanislavem Krčilem.  

 
9. Diskuze, různé 
9.1 Sekání obecní zeleně – Proběhla diskuse o nákladech na práci, vybavení a 
organizaci práce firmy, která tuto činnost v obci vykonávala. Pan Krčil byl s prací 
firmy paní Tovarové spokojen, vysvětlil, že náklady nebyly tak vysoké, protože paní 
Tovarová zajišťovala i vícepráce. Pan Krčil nedoporučil zbavit se služeb profesionálů. 
Paní Vorlová připomněla, že firma nejen sekala obecní pozemky, ale i odvážela 
posekanou trávu. Přítomní občané vyjádřili nespokojenost s prací se sekačkami 
v neděli s ohledem na hluk. Přivítali by obecně závaznou vyhlášku, která by 
zakazovala používání sekaček, cirkulárek atd. v neděli. 
Závěr: paní starostka projedná s paní Tovarovou čas sekání, projedná i nové 
podmínky a na dalším zastupitelstvu dojde k rozhodnutí.  
 

9.2 Paní Marcela Francová nemá kam dávat těžký odpad, který vzniká při úklidu. 
Pan Lysák navrhl jednou ročně zorganizovat brigádu a při té příležitosti těžký odpad 
odvézt.  
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9.3 Pan Mezsároš upozornil na neúnosný stav obecní cesty „za humny“. Pan Krčil 
upozornil, že máme vypracovaný projekt na opravu části této komunikace. Projekt 
odvodnění této komunikace se bude zpracovávat na základě rozhodnutí kam svod 
vyústit. Zastupitelstvo požádalo starostku obce, aby pozvala pana Hrušku na 
projednání řešení poničené příjezdové cesty vzhledem k tomu, že na jeho pozemek 
stále jezdí značné množství plně naložených nákladních aut. 
 

9.4 Paní Vorlová upozornila na náhlý nárůst průtoku vody čističkou v posledních 3 
měsících. Zastupitelstvo se bude snažit najít a odstranit příčinu. 
 

9.5 Paní Macanová požádala o umístění informační cedule s popisnými čísly, 
protože orientace ve vsi je obtížná. Stále je v plánu pojmenování ulic v obci. Bohužel 
v této chvíli nejsou funkční státní registry. Tímto plánem se budeme zabývat později. 
 

9.6 Pan Lysák požádal obecní úřad o předložení účetních dokladů za loňský rok, aby 
mohl finanční výbor provést kontrolu a naplnil tak smysl vytvoření tohoto výboru. 
 

  

Zasedání bylo ukončeno v 21.05 hodin. 
 
 
 
Zápis byl vyhotoven dne 12. 2. 2013  
 
 
 
Zapisovatel: Věra Vorlová 
 
 
 
Ověřovatelé:    Dana Pokorná 

 
                          Václav Hanykýř 
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Usnesení zastupitelstva obce Veliká Ves č. 2/2013 z veřejného 

zasedání zastupitelstva obce Veliká Ves 

dne 6. února 2013 

 

 
Zastupitelstvo obce Veliká Ves ve složení Lenka Kučerová, Dana Pokorná, Věra Vorlová, 

Stanislav Krčil, Václav Hanykýř a Miroslav Jaroš schvaluje: 

 

 

1) ověřovatele zápisu paní Danu Pokornou a pana Václava Hanykýře 

2) zapisovatelkou paní Věru Vorlovou 

3) navržený program zasedání a jeho rozšíření o bod č.9 - Připojení k MAS Nad Prahou 

4) úpravu rozpočtu č.2/2012 dle skutečného čerpání 

5) rozpočet DSO Dolní Povltaví pro rok 2013 jako vyrovnaný 

6) úpravu rozpočtu DSO Dolní Povltaví č.1/2012 

7) místostarostou obce pana Miroslava Jaroše 

8) měsíční odměnu za výkon funkce místostarosty obce ve výši 2500 Kč 

9) připojení správního území obce Veliká Ves do územní působnosti místní akční skupiny 

MAS Nad Prahou od 7. 2. 2013 a s přípravou integrované strategie území pro příslušné 

území 

10) uzavření rámcové partnerské smlouvy se společností MAS Nad Prahou, o.p.s. se 

sídlem Mělnická 275, 260 65 Líbeznice, zastoupenou ředitelkou společnosti Ing. Ivou 

Cucovou. 

11) pověření starostky obce podpisem rámcové partnerské smlouvy s MAS Nad Prahou 

o.p.s. 

12) zastupování obce při jednání valné hromady MAS Nad Prahou o.p.s. 

MUDr.Ing.Stanislavem Krčilem 

 
 
 
 
 
 
 
 

   …………………………….           ……………………………. 
Lenka Kučerová                 Miroslav Jaroš 

   Starostka obce             Místostarosta obce 


